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Protokół z XXXII  Sesji Rady Miejskiej w CzeladziProtokół z XXXII  Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi

z dnia 19 grudnia 2016 r.z dnia 19 grudnia 2016 r.

 Tryb zwołania: art. 20 ust. 1 oraz art. 19 ust. 3  ustawy o samorządzie gminnym (sesja planowa)
 Zwołujący:  Wiceprzewodnicząca Rady  Zofia Bazańska
W związku z tym, że dla Radnych zostaly zakupione tablety i zostały one im wydane w listopadzie, po
raz  pierwszy  Radni  otrzymali   porzadek  i  materiały   sesyjne  tej  sesji   (projekty  uchwał)  w  wersji
elektronicznej na  adresy poczny elektronicznej. 
 Prowadzący obrady: Jolanta Moćko
 Porządek obrad  oraz autopoprawka porzakdu obrad w załaczeniu. 
 Czas trwania posiedzenia   od 15: do 18:20
 Frekwencja Radnych:  20 radnych obecnych, 1 radny nieobecny (Włodzimierz Jaros)
 Najwyższe Kierownictwo Urzędu : 
1.1. Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec,
2.2. Z-ca Burmnistrza - Elżbieta Dmitruk,
3.3. Z-ca Burmistrza Beata Zawiła,
4.4. Skarbnik Miasta- Urszula Polak Wałek.

Przed sesją  radni  mogli obejrzeć  film reklamowy o Czeladzi. Przed sesją  radni  mogli obejrzeć  film reklamowy o Czeladzi. 

Ustalenia- roUstalenia- ro    zz    strzygnięcia strzygnięcia 

1 Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

2 Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.
W ramach autopoprawki przewodnicząca  przeniosła  informacje międzysesyjną po przyjęciu 
budżetu na 2017r. 
Rada otrzymała w ramach autopoprawek wersje projektu:  122 B, 161 A, 162 A.   Radni otrzymali 
wersje elektroniczną projektów  począ  elektroniczną. 

2a
Dodanie  na końcu uchwał  w poz. 16 a. 
Projekt Nr 164 w sprawie zmiany Uchwały nr XXXI/397/2016 
Rady Miejskiej w Czeladzi w sprawie opłaty targowej

Rada zmieniła porządek obrad. 
Projekt wprowadzono do 
porządku w poz. 16 a. 

3 Informacja Burmistrza z okresu międzysesyjnego   

Temat Sesji wynikający z planu pracy :

4 Przyjęcie Budżetu Miasta na 2017 rok.

4.1 Projekt nr 130   A      (EAP)
w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2017.

XXXII/419/2016

4.2
Projekt nr 131   A
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź
na lata 2017-2030

XXXII/420/2016

5 Przyjęcie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na 2017 rok
Projekt nr 154
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w 
Czeladzi na 2017 rok

XXXII/421/2016

6 Zatwierdzenie ramowych planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2017 rok : 

6.1
Projekt nr 155
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej  w Czeladzi na 2017 rok

XXXII/422/2016

6.2 Projekt nr 156 XXXII/423/2016
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w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji 
Finansowo Budżetowej Rady Miejskiej 
w Czeladzi na 2017 rok

6.3

Projekt nr 157
w sprawie przyjęcia  ramowego planu pracy Komisji 
Statutowo Regulaminowej Rady Miejskiej w Czeladzi na 
2017 r. 

XXXII/424/2016

6.4

Projekt nr 158
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji 
Polityki Społecznej Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady 
Miejskiej w Czeladzi na 2017 rok

XXXII/425/2016

6.5

Projekt nr 159
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miejskiej w Czeladzi na 
2017 rok

XXXII/426/2016

6.6

Projekt nr 163
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji 
Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady Miejskiej w Czeladzi
na 2017 rok

XXXII/427/2016

Do rozpatrzenia:

7 Projekt nr 122   B      (EAP)
w sprawie zmiany siedziby stałych obwodów głosowania nr 2, 7,13 i 15
w Czeladzi oraz zmiany w podziale na stałe obwody głosowania 
w związku z nadaniem nazw drogom wewnętrznym  w mieście Czeladź

XXXII/428/2016

8 Projekt nr 148
w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatowego Zespołu 
Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie – Szpital w Czeladzi w ramach 
funkcjonowania Poradni Terapii Uzależnienia od Alkoholu 
i Współuzależnienia

XXXII/429/2016

9 Projekt nr 149
w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Czeladź a Gminą 
Sosnowiec dotyczącego udzielania świadczeń przez Izbę Wytrzeźwień 
w Sosnowcu na rzecz Miasta Czeladź w 2017 roku

XXXII/430/2016

10 Projekt nr 150   (EAP)
w sprawie ustanowienia Nagrody Miasta Czeladź za działania w 
zakresie twórczości artystycznej, upowszechnianie lub ochronę kultury

XXXII/431/2016

11 Projekt nr 151   (EAP)
w sprawie ustanowienia Regulaminu nadawania Tytułu Honorowego 
Obywatela Miasta Czeladź

XXXII/432/2016

12 Projekt nr 152
w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Czeladź na rok
2017 "

XXXII/433/2016

13 Projekt nr 153
w sprawie przyjęcie "Gminnego Programu Przeciwdziałania 
Narkomanii dla Miasta Czeladź na lata 2017-2021".

XXXII/434/2016

14 Projekt nr 160
w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu

XXXII/435/2016

15 Projekt nr 161    A
w sprawie zmian w Budżecie Miasta na 2016 rok

XXXII/436/2016

16 Projekt nr 162    A
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź 
na lata 2016-2030

XXXII/437/2016

16
a. 

+ Projekt Nr  164   (EAP)
w sprawie zmiany Uchwały nr XXXI/397/2016 Rady Miejskiej w Czeladzi 
w sprawie opłaty targowej

XXXII/438/2016
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17 Interpelacje / wnioski Radnych

18 Korespondencja/ informacje do wiadomości Rady
19 Zamkniecie obrad sesji. 

Przebieg obrad: Przebieg obrad: 

1 Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie  jej prawomocności.

Jolanta Moćko -  otwarcie obrad sesji i przywitanie przybyłych gości.  W ramach  autopoprawki przenoszę Jolanta Moćko -  otwarcie obrad sesji i przywitanie przybyłych gości.  W ramach  autopoprawki przenoszę 
informacje międzysesyjną po  przyjęciu budżetu. informacje międzysesyjną po  przyjęciu budżetu. 

2 Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad.

Dodanie  w poz. 16 a. Projekt Nr 164 w sprawie zmiany Uchwały nr XXXI/397/2016 Rady Miejskiej 
w Czeladzi w sprawie opłaty targowej  Wniosek został podjęty. Projekt został  wprowadzony.  
Głosowanie: Głosowanie: 
Za- 19Za- 19
Przeciw- 0Przeciw- 0
Wstrzymujące- 0Wstrzymujące- 0
Rozstrzygniecie-  projekt wprowadzono do porządku.Rozstrzygniecie-  projekt wprowadzono do porządku.

4 Przyjęcie Budżetu Miasta na 2017 rok.

Skarbnik Miasta- omówienie w sposób ogólny kwestii związanych z  budżetem. Obowiązujące
regulacje  prawne  nakładające  na  gmine  ograniczenia.  Omówienie  wydatków  i  przychodów,
wydatków majątkowych oraz rozchodów.  Omówienie  dotacji  oraz uzupełnień z Wojewódzkiego
funduszu.  Przedstawienie  struktury  dochodów  i  wydatków.  Wydatki  budżetu  z  rozchodami  –
bieżące wydatki 76% majątkowe 20,34. Wydatki realizowane przez gminę zlecone 12,23 % na
podst. porozumień 1.000 zł i rozchody stanowią 3,01%. Realizacja budżetu w dłuższym czasie jest
opracowane do czasu spłaty zaplanowanych rat i pożyczek i jest do 2030 roku. Dotacje unijne
które wspomagają nasze zadania zaplanowano. Opinie komisją były pozytywne, opija RIO jest
również pozytywna. 
J. Moćko- czy ktoś ma pytania?  -  brak 
Burmistrz- proszę  o  poparcie  tego  budżetu,  bo  jestem  przekonany,  że  pozwoli  nam  na
dynamiczny rozwój.  Budżet uwzględnia potrzeby pozyskiwane ze środków unijnych. 

4.1
Projekt nr 130 A
w sprawie uchwalenia Budżetu Miasta Czeladź na rok 2017.

GłosowanieGłosowanie
z-18z-18
p-1p-1
w-0w-0
Rozstrzygnięcie – uchwała została podjętaRozstrzygnięcie – uchwała została podjęta

4.2
Projekt nr 131 A
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2017-2030

GłosowanieGłosowanie
z-18z-18
p-1p-1
w-0w-0
Rozstrzygnięcie – uchwała została podjętaRozstrzygnięcie – uchwała została podjęta

4.3 Informacja Burmistrza z okresu międzysesyjnego   

Burmistrz- chciałbym  bardzo  serdecznie  podziękować  za  poparcie  budżetu  18  głosów  za  więc
zdecydowana część radny jest do niego przekonana. Chciałem zrobić takie podsumowanie od pierwszej
sesji do dzisiejszej. Bardzo się cieszę że na tej sesji  jest tyle gości, bo zależy mi by wszyscy byli świadomi
jak rozwija się miasto.  8 grudnia składałem ślubowanie i  zobowiązywałem się  że to miasto będzie się
rozwijało.  Przygotowałem program który daje szanse na rozwój.  Program ten  wypracowaliśmy na ulica
w oparciu o potrzeby mieszkańców. Przedstawię teraz które projekty zostały zrealizowane, które są w trakcie
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a  które  zmodyfikowano.  Omówienie  współpracy  z  miastami  partnerskimi.  Wykonanych  38  projektów,  6
zmodyfikowanych, 16 projektów  jest w trakcie  realizacji i 3 zaplanowano na lata kolejne. 
Powstało 5 nowych placów zabaw i 2 wyremontowano. Powstały 4 strefy aktywności. Wykonano 1.975 m
wodociągów, kanalizacja 3.493 m. ponad 20  tysięcy nowych nawierzchni.  Powstało 221 nowych miejsc
parkingowych,  wyremontowano  ponad  12  tyś  metrów chodników.  Wykonano  ponad  20  tysięcy  nowych
chodników. Chcemy wymienić oświetlenie uliczne na ledowe. Zamontowano 30 nowych ławek i nowe kosze.
Zamontowano 400  nowych  koszy  metalowych.  Wartość  inwestycji  ponad  26  milionów.  Dochody miasta
wzrastają. Gmina jest w dobrej sytuacji finansowej i rozwija się dynamicznie.

M. Kita- to jest okres międzysesyjny i w tym okresie na komisjach rozmawialiśmy o sprawach ludzkich ludzi
którzy się do nas zwracają. Pytam jak wygląda sprawa. Jak się jedzie do dzisiejszej siedziby urzędu przy
stadionie to jest fatalny dojazd w miejscu gdzie są dwie zatoczki. Tam stoją samochody i nie ma przejazdu.
Po to  zrobiono tam zatoczki  by samochody mogły  tam wymijać.  Pani  Patrycja  Juszczyk  zgłosiła  mi  że
mieszkańcy Dziekana przy 1-6 tam gdzie nie było miejsc parkingowych  ktoś dzwoni na policję i ci ludzie są
karani za parkowanie. Czy my jako Rada  na naszym terenie  możemy coś zrobić. 
Burmistrz- przy  ul. Zwycięstwa jest tylko budynek po hydroforni. Drzewo można w każdej chwili  kupić,
może napisać do MZGK lub do MOPS. Jeśli chodzi o osiedle Dziekana to informuję, że my jako  miasto nie
rządzimy  na osiedlach  bo to teren spółdzielni mieszkaniowej. 
Dominik Penar-  to mój okręg wyborczy. 
M. Kita- proszę o nazwisko osoby do MZG do kogo kierować ludzi którzy chcieliby kupić drewno ze ściętych 
drzew. 
Burmistrz- Pan Andrzej Szlachta  w MZGK. 
Dyrektor MZGK- w tym rejonie w tych zatoczkach parkują mieszkańcy tego terenu. Na teraz niezasadnym
jest usuwanie  pojazdów mieszkańców którzy tam mieszkają. 
Z-ca Burmistrza E. Dmitruk -  nie chciałabym by mówiono, że Pan Szlachta zajmuje się sprzedażą drewna.
Uniknijmy  wymieniania nazwiska. 
Dyrektor  MZGK-   to  drewno  z   wycinki  z  poprzednich  lat  zostało  sprzedane  jednemu  panu  obecnie
przekazujemy drewno do MOPS. 
Patrycja Juszczyk- chciałabym przekazać  sprawę dot. hydroforni. 2 tygodni temu odbyło się spotkanie
z prezesem  spółdzielni saturn i wiem że wymieniono wodomierze. Istniejąca hydrofornia  należy do spółki
Jaworzno i  ZIK i spółka ciepłownicza będą regulować to ciśnienie ręcznie.  Sprawa zmierza ku końcowi. 
Dominik Penar- na osiedlu Dziekana pojawiają się  coraz częściej mandaty za parkowanie.  Mieszkańcy
złożyli  pismo  do  spółdzielni  by  treny  utwardzone  uwzględniono  jako  parkingi.  Można  zmienić  również
organizację ruchu ale to może zrobić jedynie spółdzielnia. Mieszkaniec który to zgłasza ma rację bo nie
byłoby  dostępu do klatek dla karetki jak będą tam parkowały samochody. 
Burmistrz-  bardzo dziękuje wszystkim za  pracę, radnym i pracownikom. 
Jolanta Moćko- bardzo dziękuję dyrektorom szkół, biblioteki i galerii za umożliwienie nam organizowania
sesji   w nowych miejscach. Dziękuje jednostkom i  urzędnikom za dobrą współpracę. Życzę wszystkiego
dobrego z okazji świąt. 

-------------- przerwa ------------------------

5 Przyjęcie ramowego planu pracy Rady Miejskiej na 2017 rok
Projekt nr 154
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miejskiej w Czeladzi na 2017 rok

Jolanta Moćko- przesłałam państwu moje propozycje, czy sa jeszcze jakieś inne propozycje, uwagi. Brak Jolanta Moćko- przesłałam państwu moje propozycje, czy sa jeszcze jakieś inne propozycje, uwagi. Brak 
Głosowanie: Głosowanie: 
z-19z-19
p-0p-0
w-0w-0
Obecnych na sali w trakcie głosowania - 19Obecnych na sali w trakcie głosowania - 19
Rozstrzygnięcie – uchwała została podjętaRozstrzygnięcie – uchwała została podjęta

6 Zatwierdzenie ramowych planów pracy stałych komisji Rady Miejskiej na 2017 rok : 

6.1
Projekt nr 155
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  w Czeladzi na 
2017 rok

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 19 z- 19 
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p-0p-0
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

6.2
Projekt nr 156
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Komisji Finansowo Budżetowej Rady Miejskiej 
w Czeladzi na 2017 rok

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 19 z- 19 
p-0p-0
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

6.3
Projekt nr 157
w sprawie przyjęcia  ramowego planu pracy Komisji Statutowo Regulaminowej Rady Miejskiej 
w Czeladzi na 2017 r. 

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 19 z- 19 
p-0p-0
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

6.4
Projekt nr 158
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji Polityki Społecznej Zdrowia 
i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Czeladzi na 2017 rok

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 19 z- 19 
p-0p-0
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

6.5
Projekt nr 159
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady 
Miejskiej w Czeladzi na 2017 rok

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 19 z- 19 
p-0p-0
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

6.6
Projekt nr 163
w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy stałej Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Rady 
Miejskiej w Czeladzi na 2017 rok

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 19 z- 19 
p-0p-0
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

7 Projekt nr 122 B    (EAP)
w sprawie zmiany siedziby stałych obwodów głosowania nr 2, 7, 13 i 15 w Czeladzi oraz zmiany 
w podziale na stałe obwody głosowania w związku z nadaniem nazw drogom wewnętrznym  
w mieście Czeladź

W. W. MaćkowskiMaćkowski- rozmawialiśmy o tym na komisji,  w autopoprawce uwzględnił Pan jedną moją uwagę i - rozmawialiśmy o tym na komisji,  w autopoprawce uwzględnił Pan jedną moją uwagę i 
naniósł zmianę w obwodzie nr 7 a innych  poprawek nie, dlaczego?naniósł zmianę w obwodzie nr 7 a innych  poprawek nie, dlaczego?
BurmistrzBurmistrz- przeanalizowaliśmy to i uwzględniłem tą jedną zmianę. - przeanalizowaliśmy to i uwzględniłem tą jedną zmianę. 
Głosowanie : Głosowanie : 
z- 17z- 17
p-1p-1
w- 1w- 1
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

8 Projekt nr 148
w sprawie udzielenia dotacji celowej dla Powiatowego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w 
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Będzinie – Szpital w Czeladzi w ramach funkcjonowania Poradni Terapii Uzależnienia od Alkoholu 
i Współuzależnienia

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 17z- 17
p-1p-1
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

9 Projekt nr 149
w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Czeladź a Gminą Sosnowiec dotyczącego 
udzielania świadczeń przez Izbę Wytrzeźwień w Sosnowcu na rzecz Miasta Czeladź w 2017 roku

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 19 z- 19 
p-0p-0
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

10 Projekt nr 150   (EAP)
w sprawie ustanowienia Nagrody Miasta Czeladź za działania w zakresie twórczości artystycznej, 
upowszechnianie lub ochronę kultury

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 19 z- 19 
p-0p-0
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

11 Projekt nr 151   (EAP)
w sprawie ustanowienia Regulaminu nadawania Tytułu Honorowego Obywatela Miasta Czeladź

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 19 z- 19 
p-0p-0
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

12 Projekt nr 152
w sprawie przyjęcia "Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych dla Miasta Czeladź na rok 2017 "

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 19 z- 19 
p-0p-0
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

13 Projekt nr 153
w sprawie przyjęcie "Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Czeladź na 
lata 2017-2021".

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 19 z- 19 
p-0p-0
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

14 Projekt nr 160
w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 16 z- 16 
p-3p-3
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

15 Projekt nr 161  A
w sprawie zmian w Budżecie Miasta na 2016 rok

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 18 z- 18 
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p-0p-0
w- 1w- 1
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

16 Projekt nr 162  A
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Czeladź na lata 2016-2030

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 18z- 18
p-1p-1
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjętaRozstrzygniecie- uchwała została podjęta

16
a. 

+ Projekt Nr  164   (EAP)
w sprawie zmiany Uchwały nr XXXI/397/2016 Rady Miejskiej w Czeladzi w sprawie opłaty targowej

Głosowanie : Głosowanie : 
z- 19 z- 19 
p-0p-0
w- 0w- 0
Rozstrzygniecie- uchwała została podjęta

17 Interpelacje / wnioski Radnych

W. MaćkowskiW. Maćkowski
Proszę o informacje dot. nawierzchni hali w MZS do jakich sportów może być ona użytkowana. MZS jestProszę o informacje dot. nawierzchni hali w MZS do jakich sportów może być ona użytkowana. MZS jest
szkołą o profilu sportowym chce wiedzieć dlaczego nie może tam być koszykówka i siatkówka, jakie sąszkołą o profilu sportowym chce wiedzieć dlaczego nie może tam być koszykówka i siatkówka, jakie są
koszty wymiany tej podłogi i kiedy  będzie przekazanie  hali do użytku. koszty wymiany tej podłogi i kiedy  będzie przekazanie  hali do użytku. 
Jakie  są  koszty  reklam  świątecznych  Burmistrza?  Czy  nie  lepiej  jest  promować  miasto  a  nie  osobęJakie  są  koszty  reklam  świątecznych  Burmistrza?  Czy  nie  lepiej  jest  promować  miasto  a  nie  osobę
burmistrza? Proszę o kserokopie faktur i art. Ustawy, która nakłada na miasto obowiązek promocji włodarza. burmistrza? Proszę o kserokopie faktur i art. Ustawy, która nakłada na miasto obowiązek promocji włodarza. 
Burmistrz-Burmistrz- nawierzchnia jest taka jaką zamawialiśmy. To jest boisko przykryte zadaszeniem a nie hala. Ona nawierzchnia jest taka jaką zamawialiśmy. To jest boisko przykryte zadaszeniem a nie hala. Ona
do rozgrywek siatkówki się nie nadaje. Jest możliwość pomalowania  podłogi specjalna farbą by to zmienićdo rozgrywek siatkówki się nie nadaje. Jest możliwość pomalowania  podłogi specjalna farbą by to zmienić
ale na ten moment zrobiliśmy to na co nas było stać. Ta hala ma uzupełniać a nie zastępować halę MOSiR.ale na ten moment zrobiliśmy to na co nas było stać. Ta hala ma uzupełniać a nie zastępować halę MOSiR.
W pełni nadaje się do rozgrywek koszykówki. Mamy pewne problemy z wykonawcą tej hali w kontekścieW pełni nadaje się do rozgrywek koszykówki. Mamy pewne problemy z wykonawcą tej hali w kontekście
ogrzewania i hala czeka na poprawę stanu ogrzewania. Firma póki co nie naprawiła  tego i jak tego nieogrzewania i hala czeka na poprawę stanu ogrzewania. Firma póki co nie naprawiła  tego i jak tego nie
wykona  to  zrobi  to  inna  firma  i  obciążymy  tamtą  kosztami.  My  rościmy  kwotę  odszkodowania  nawykona  to  zrobi  to  inna  firma  i  obciążymy  tamtą  kosztami.  My  rościmy  kwotę  odszkodowania  na
nieterminowe wykonanie hali. nieterminowe wykonanie hali. 
Co do studzienek, dziękuję za sugestie, nie byłem tam jakiś czas i jeśli faktyczne coś nie działa to będziemyCo do studzienek, dziękuję za sugestie, nie byłem tam jakiś czas i jeśli faktyczne coś nie działa to będziemy
żądać  by to poprawili.  Autopromcja- nie, to są zwykłe życzenia na świetna, zwykła życzliwość i najlepszyżądać  by to poprawili.  Autopromcja- nie, to są zwykłe życzenia na świetna, zwykła życzliwość i najlepszy
stosunek dla mieszkańców. Nawet nie brałem udziału w  organizacji tego. Myślę, że w wielu miastach tak sięstosunek dla mieszkańców. Nawet nie brałem udziału w  organizacji tego. Myślę, że w wielu miastach tak się
dzieje, ja nie widzę w tym nic złego. Ja już nie potrzebuję autopromocji. dzieje, ja nie widzę w tym nic złego. Ja już nie potrzebuję autopromocji. 

Stanisław  PisarekStanisław  Pisarek-  autopromocja  świąteczna  budzi  wiele   wątpliwości,  ludzie  pytają  co  oznacza  ta-  autopromocja  świąteczna  budzi  wiele   wątpliwości,  ludzie  pytają  co  oznacza  ta
uśmiechnięta  twarz  na  plakatach.  My  wszyscy  życzymy  wszystkiego  dobrego  mieszkańcom.  To  jestuśmiechnięta  twarz  na  plakatach.  My  wszyscy  życzymy  wszystkiego  dobrego  mieszkańcom.  To  jest
wzmacnianie  swojego  wizerunku.  Proszę  o  przedstawienie  kosztów,  czy  za  to  zapłaciło  miasto.  Czywzmacnianie  swojego  wizerunku.  Proszę  o  przedstawienie  kosztów,  czy  za  to  zapłaciło  miasto.  Czy
mieszkańcy  zapłacili za te życzenie? Ja zadałem pytanie  znajomym z całego świata i pytałem czy u nichmieszkańcy  zapłacili za te życzenie? Ja zadałem pytanie  znajomym z całego świata i pytałem czy u nich
coś takiego ma miejsce i nic takiego nie ma. Prosiłem o kopie umów prawnych zawartych przez miasto alecoś takiego ma miejsce i nic takiego nie ma. Prosiłem o kopie umów prawnych zawartych przez miasto ale
nie dostałem  umowy z kancelarią warszawską, której przedmiotem jest odzyskiwanie vat. nie dostałem  umowy z kancelarią warszawską, której przedmiotem jest odzyskiwanie vat. 
Ile  vat  udało  się  odzyskać.  Vat  nie  jest  przychodem  gminy  więc  wypada  podawać   ją  w  wartościachIle  vat  udało  się  odzyskać.  Vat  nie  jest  przychodem  gminy  więc  wypada  podawać   ją  w  wartościach
netto.Tego co mi mówiono to jest podana wartość brutto w gazecie. netto.Tego co mi mówiono to jest podana wartość brutto w gazecie. 
Proszę o wykaz nieruchomości sprzedanych w 2015 i 2016 r.  z powierzchnią i ceną. Proszę o wykaz nieruchomości sprzedanych w 2015 i 2016 r.  z powierzchnią i ceną. 
BurmistrzBurmistrz- czy pan  uzyskał taką informację?- czy pan  uzyskał taką informację?
Stanisław PisarekStanisław Pisarek- nie. Proszę o kopie porozumienia- nie. Proszę o kopie porozumienia
Burmistrz-Burmistrz- moja życzliwość wobec  radnych jest bardzo duża ale czy ja mam radnego wyręczać z pracy. moja życzliwość wobec  radnych jest bardzo duża ale czy ja mam radnego wyręczać z pracy.
Pan ma te wszystkie dane z różnych sprawozdań  tylko radnemu nie chce się zerknąć w te materiały. Pan ma te wszystkie dane z różnych sprawozdań  tylko radnemu nie chce się zerknąć w te materiały. 
Jolanta MoćkoJolanta Moćko- te wszystkie informacje są w informacjach międzysesyjnych, każdy może sobie prowadzić- te wszystkie informacje są w informacjach międzysesyjnych, każdy może sobie prowadzić
własne statystyki. Za  pół roku ponownie będzie sprawozdanie. własne statystyki. Za  pół roku ponownie będzie sprawozdanie. 
Stanisław Pisarek-Stanisław Pisarek- nie jest moim zadaniem by spisywać ze sprawozdań  dane i je dodawać. W urzędzie nie jest moim zadaniem by spisywać ze sprawozdań  dane i je dodawać. W urzędzie
jest pewnie wykaz nieruchomości i o niego proszę. Zapytanie do wszystkich, radni Warszawy podjęli decyzjęjest pewnie wykaz nieruchomości i o niego proszę. Zapytanie do wszystkich, radni Warszawy podjęli decyzję
ufundowania szkoły w Syrii. Zastanawiam się czy my nie jesteśmy w stanie czegoś takiego zrobić. Naszaufundowania szkoły w Syrii. Zastanawiam się czy my nie jesteśmy w stanie czegoś takiego zrobić. Nasza
współpraca  międzynarodowa  trochę  kosztuje  i  daje  różne  efekty.  Może  zaproponowałby  pan  formęwspółpraca  międzynarodowa  trochę  kosztuje  i  daje  różne  efekty.  Może  zaproponowałby  pan  formę
zaistnienia w świecie, zainteresujmy się losem ludzi na świecie. zaistnienia w świecie, zainteresujmy się losem ludzi na świecie. 
Burmistrz-Burmistrz- co do 1 kwesti odpowiadałem. Co do danych apeluję do pana byśmy nie wykonywali zbędnej co do 1 kwesti odpowiadałem. Co do danych apeluję do pana byśmy nie wykonywali zbędnej
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pracy  tylko  by  pan  te  materiały  zbierał.  Co  do  świata  podzielam  taki  apel,  zastanowię  się  czy  jakaśpracy  tylko  by  pan  te  materiały  zbierał.  Co  do  świata  podzielam  taki  apel,  zastanowię  się  czy  jakaś
propozycję będę mógł zrobić, rozeznam  możliwości. propozycję będę mógł zrobić, rozeznam  możliwości. 
Patryk Trybulec-Patryk Trybulec-  ul. Równoległa kwestia parkowania przy stokrotce na zakręcie. Mam wspólny wniosek z  ul. Równoległa kwestia parkowania przy stokrotce na zakręcie. Mam wspólny wniosek z
radnym Gadeckim by uzupełnić projekt o system drążków i drabinek.  Dziękuję służbom MZGK  naprawdę taradnym Gadeckim by uzupełnić projekt o system drążków i drabinek.  Dziękuję służbom MZGK  naprawdę ta
współpraca fajnie wgląda. współpraca fajnie wgląda. 
Burmstrz-Burmstrz- nie  wiem  dlaczego  nie  zakończono  jeszcze  sprawy  ul.  Równoległej  powinno  to  być  już nie  wiem  dlaczego  nie  zakończono  jeszcze  sprawy  ul.  Równoległej  powinno  to  być  już
zakończone.  Są odpowiednie służby drogowe. Kwestie przejścia dla pieszych popierałem to, bo trafiały dozakończone.  Są odpowiednie służby drogowe. Kwestie przejścia dla pieszych popierałem to, bo trafiały do
mnie te prośby. Będę jeszcze raz apelował o wymalowanie linii ciągłej na zakręcie.  mnie te prośby. Będę jeszcze raz apelował o wymalowanie linii ciągłej na zakręcie.  
Dodatkowe  urządzenia-  w  kolejnym  roku  będziemy  przygotowywać  projekt  na  kolejne  zadania  toDodatkowe  urządzenia-  w  kolejnym  roku  będziemy  przygotowywać  projekt  na  kolejne  zadania  to
uwzględnimy te potrzeby może nam się uda ale nie obiecuję.  Urządzenia są rozstawione bo to ścieżkauwzględnimy te potrzeby może nam się uda ale nie obiecuję.  Urządzenia są rozstawione bo to ścieżka
rekreacyjna a nie siłownia i takie było założenie by poćwiczyć i przejść do kolejnego urządzenia ścieżką. rekreacyjna a nie siłownia i takie było założenie by poćwiczyć i przejść do kolejnego urządzenia ścieżką. 

18 Korespondencja/ informacje do wiadomości Rady

Jolanta MoćkoJolanta Moćko – odczytanie pisma – odczytanie pisma
Pismo z gimnazjum nr 2 dot. Rozwiązywania szkoły. Pismo z gimnazjum nr 2 dot. Rozwiązywania szkoły. 
SE-RM. 15105.2016 Skarga na bezczynność organu która wpłynęła dzisiaj, dot braku odpowiedzi na pismoSE-RM. 15105.2016 Skarga na bezczynność organu która wpłynęła dzisiaj, dot braku odpowiedzi na pismo
Protokół końcowy komisji rewizyjnej z kontroli MZGK bez uwag i wniosków pokontrolnych. Protokół końcowy komisji rewizyjnej z kontroli MZGK bez uwag i wniosków pokontrolnych. 

Irena Owczarz-Irena Owczarz- czy wiadomo kiedy będą wyniki z budżetu obywatelskiego? czy wiadomo kiedy będą wyniki z budżetu obywatelskiego?
Z-ca Burmistrza B. Zawiła Z-ca Burmistrza B. Zawiła - wszystkie głosy zostały przesłane do wydziału i jest etap sprawdzania. - wszystkie głosy zostały przesłane do wydziału i jest etap sprawdzania. 
Burmistrz-Burmistrz- proszę o cierpliwość, nie  chcemy by to za pierwszym razem się  skompromitowało. Wolimy ten  proszę o cierpliwość, nie  chcemy by to za pierwszym razem się  skompromitowało. Wolimy ten 
czas przedłużyć i sprawdzić to dokładnie.czas przedłużyć i sprawdzić to dokładnie.
Stanisław Pisarek – było 2000 głosów a ile  w InternecieStanisław Pisarek – było 2000 głosów a ile  w Internecie
Beata ZawiłaBeata Zawiła - 500 głosów  z urn, reszta za pośrednictwem Internetu. - 500 głosów  z urn, reszta za pośrednictwem Internetu.

19 Zamkniecie obrad sesji. 

Jolanta Moćko- zamknięcie obrad po  wyczerpaniu porządkuJolanta Moćko- zamknięcie obrad po  wyczerpaniu porządku

Prowadzący obrady :Prowadzący obrady :
Przewodnicząca Rady Miejskiej w Czeladzi Przewodnicząca Rady Miejskiej w Czeladzi 

mgr Jolanta Moćkomgr Jolanta Moćko

W załaczneniu: 
1. Porządek obrad
2. Zawadomienie o zwołaniu sesji 
3. Lista obecności, 
4. wydruki z wynikami głosowania nad projektami uchwał 
5. kserokopie składanych wniosków  radnych
6. odczytana korespondencja kierowana do wiadomości Rady. 
----------------------

 Protokół został napisany, dnia:  29.12.2016
 Protokolant : Katarzyna Gierat
 Protokół, został  przedstawiony Radzie na sesji, dnia  .....................  
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